
Høringsuttalelse vedrørende soneforvaltning                            

i Tvedestrands skjærgård. 

 

Dypvåg Vel behandlet saken på sitt årsmøte den 19.03.2012. 

Først vil vi si at vi er glade for at det forskes for å få ny kunnskap om marine 

arter i vår skjærgård. Når det er sagt, er vi likevel kritiske til deler av 

høringsutkastet. 

Når det gjelder hummerbestanden, synes vi det er innført flere bra 

restriksjoner de siste årene. Følgende kan nevnes: rømningsveier i teinene, kun 

10 teiner pr. fritidsfisker, økt minstemål, kortere fisketid og at rognhummere 

kastes tilbake i sjøen. Hummerbestanden ser ut til å være på vei opp igjen, og 

dette skyldes trolig restriksjonene, selv om det er litt tidlig å konkludere. 

Når det gjelder fjordtorsken, tror vi det vil hjelpe godt på bestanden dersom 

selkoloniene blir vesentlig redusert, samt sørge for at den voldsomme økningen 

i skarvebestanden blir redusert. 

Skjellfredningen i Kvastadkilen synes vi ligger litt utenfor vårt område, derfor 

har vi ikke konkrete innspill til dette habitatområdet. 

Det ytre nullfiskeområdet er vi sterkt i mot. Det vil frata fiskere og fritidsfiskere 

vesentlige fiskearealer som vi ikke er glade for. Vi foreslår derfor å innføre et 

hummerhabitatområde på ca. 2 km2 i stedet for nullfiskeområde. 

Vi vil også vise til allemannsretten til sjøs som vi ønsker å beholde i størst mulig 

grad. Dette har vært og er en rett vi ønsker å verne om. 

Prosjektet skal gå over 5 år, og det blir spennende å følge med på resultatene. 

For øvrig, lykke til med prosjektet i litt redusert ”drakt”. 

 

For Dypvåg Vel 

Eva Grimsland 
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